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Vragen van de leden Timmer en Van
der Veen (beiden PvdA) aan de
minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over de verstrekking
van medicinale zuurstof. (Ingezonden
7 September 2009)

1
Bent u ervan op de hoogte dat
medicinale zuurstof onder de
Geneesmiddelenwet niet langer
wordt aangemerkt als medisch
hulpmiddel, maar wordt gerekend tot
medicijn, waardoor medicinale
zuurstof alleen nog onder het regime
van een apotheekhoudende mag
worden uitgegeven?

Bent u ervan op de hoogte dat tot
voor kort, met uw goedvinden, een
uitzondering werd gemaakt voor de
distributie van medicinale zuurstof,
zodat (spoed-)leveringen, op
aanvraag van een arts, direct door de
aanbieders van medicinale zuurstof
werden uitgevoerd?

vertraging en extra kosten met zich
mee brengt?

6
Onderschrijft u het belang van
24 uur's support en spoedleveringen,
7 dagen per week, 365 dagen per
jaar?

7
Deelt u de opvatting van het FHI
(branchevereniging medische
technologie) dat Nederland nu
beschikt over een goed werkend,
iandelijk dekkend netwerk voor de
levering van medicinale zuurstof,
waarbinnen alle randvoorwaarden
met betrekking tot veiligheid goed
geborgd zijn?

1 FHI Medische technologie
http://medischetechnologie.fhi.nl

Wat waren de gronden voor deze
uitzondering?

4
Wat zijn de redenen om nu van deze
uitzondering af te zien?

5
Deelt u de mening dat het toevoegen
van de apotheker als extra schakel in
het verstrekkingproces van deze
middelen mogelijk onnodige
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